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 ישיבת מועצת העיר הקרובה שאילתא ל

 

 עבודות תשתית של תאגיד מי רעננה.    פה ארוכהגנים עוברת כבר תקוקרית שכונת 

   , רחובות , ועוד מים צנרתהחלפת , של רחובות שלמים לכל אורכם הדבר מלווה בחפירות 
 פרעה לתושבים בשל  ההועה. בזמן שהם נחסמים לתנפתוחים זמן ארוך לצורך העבודות             
 ולצערנו היא לא.  ת רצון התוצאה היתה משביעאם רק ,  וברורה מובנת  חלפת הצנרת ה            

 בהחלט מצאתץי את הטענות  בנושאים שיפורטו להלן ו פניות מתושבי השכונהקיבלתי כמה 
 צודקות :              

את העבודות  ציינים ים המהשלטעל  התאריכים העבודות נמשכות זמן רב מעבר לתכנון,  .1
 באתר עבודות.  זמן רב מעבר לתכנון פשוט מוחלפים והתושבים חיים 

 
שי בחזרה הינה בחלק מהמקומות לקויה ובחלק מהמקומות פשוט לא  י כבסגירת ה .2

 אסתטית. 
 

וקמו לפני שנים רבות.  הכביש שה כבר שונה מאבני קיים היום האבנים ש  גווןברור ש  2.1
היכן שצריך ולא  במקטעים של החלפת הריצוף אז מדוע לא לבצע תכנון מושכל 

 ?  תיקון פנצ'ר כמו מילוי חורים שנראה 

צוף באותה הזדמנות שכבר  מדוע לא מנצלים את ההזדמנות הזו להחלפת רי 2.2
 ?   חובמהשטח בכל ר 50%לפחות הרמתם 

טובה  ריצוף, והעבודה אכן זכה בחלקו הדרומי לחידוש מוחלט של ה, רחוב האלון לראיה
עשה רק בקטע מסוים של רחוב אחד ולא בכל  כך זה צריך להיראות. מדוע אם כם זה נו

 הרחובות בהם נעשות העבודות?  

 

 בברכה, 

 ניר קריסטל, 

 סגן  -ארז  איילת

 רעננים" במועצת העיר"סיעת " 

 

 

 


